
Mars 2023 av Susanne Högdal 

Hej Emelie! För en del av oss är du relativt okänd, 
vilket gör att det känns extra kul att få presentera dig, en 
ny, frisk kraft från Hundungdom med in i styrelsen. Vi är 
väldigt glada att du tackade ja till suppleantposten. 

Grattis till dig och oss.  
 
Hur länge har du varit medlem i Umeå Brukshundklubb? 
- Jag gick med i Brukshundklubben i år. Jag har dock varit 
med i Umeå hundungdom i cirka 4 år. 

 
Har du tidigare erfarenhet från föreningslivet? 
- Jo men det har jag. Jag är sekreterare i Umeå hundungdom 
och viceordförande i djurskyddet ungdom. Väldigt roligt och 
lärorikt. 

 
Vad betyder Klubbtillhörighet för dig? 
- Det betyder väldigt mycket, då jag har fått många vänner för livet. Man kan alltid lära sig 

något nytt och få tips från andra. Att vara med i en klubb/förening innebär att man träffar 
många nya människor som man kan utbyta erfarenheter med och har ett gemensamt 

intresse som vi kan prata om.  

 
Vilken styrelsefråga tror du kommer få störst fokus den närmaste tiden? 
- Som många av de andra i styrelsen svarat, så kommer det viktigaste arbetet under året 

vara att försöka hitta någonstans att vara. Samtidigt som jag ser framemot ett bättre 

samarbete med Umeå hundungdom.  
 

Hur känner du inför din roll som suppleant? 
- Jag ska göra mitt bästa för att alla ska känna sig 
välkommen, oavsett förkunskaper och 

förutsättningar. Jag kommer även att försöka lyfta 
Umeå hundungdom.  
 

Privat, vem är Emelie? 
- Jag är en 19 årig tjej som älskar alla djur. Jag 
försöker alltid vara positiv och älskar att lära mig 

nya saker. Jag går sista året på Forslunda 
gymnasiet där jag går inriktning häst. Förutom 

skolan så jobbar jag helger på djurskyddet 
Västerbotten. 
 

Jag har en fjording häst som är under inridning. 
Han heter Goliat och är en mycket trevlig kille. Det 
bästa som finns är att ta en uteritt med hästen och 

hunden och sedan fika något gott i hagen. Annars gillar jag väldigt mycket att spela 

tärningsspel med familjen.  
 

 
 
 

 



Hur ser din "hundfamilj" ut? 
- Jag har en hund som heter Kimchi. Han är född 2016 och 
är en blandras mellan engelsk springel spaniel och 
foxterrier. Vi övar väldigt mycket på hundmöten då Kimchi 

tycker det är jobbigt. Kimchis favorit när det kommer till 

träning är Agility och Nosework.  
 

Vad har du för hunderfarenhet? 
- Vi har alltid haft hund i släkten men Kimchi är min första 

hund som vi skaffade 2016. Jag har alltid tyckt det varit 
roligt att träna hundar. När jag var liten lånade jag gärna 
farmors eller grannens hund och gick på promenad och 

övade agility. Jag har gått väldigt många utbildningar om 
hundar och lärt mig om hundar inom skolan. 
 

Det visste vi inte om Emelie: 

- Jag har dyslexi men älskar att skriva.  
 

 


